
	  
	  
	  
	  
	  

Protokoll	  fört	  vid	  Funq´s	  årsmöte	  den	  12	  april	  2010.	  
	  
	  

1. Närmare	  ett	  30-‐tal	  mötesdeltagare	  hälsades	  välkomna	  av	  Kurt	  Rindstål,	  då	  föreningens	  
ordförande,	  Gunnel	  Linnertz,	  av	  familjeskäl	  ej	  kunde	  närvara.	  Årsmötet	  beslöt	  att	  utse	  
Rindstål	  till	  mötesordförande	  och	  Elisabet	  Englund	  Wall	  till	  sekreterare.	  

2. Årsmötet	  utsåg	  Jan	  Inge	  Eriksson	  och	  Margareta	  Berg	  till	  att	  jämte	  mötets	  ordförande	  justera	  
protokollet.	  

3. Mötet	  beslöt	  att	  kallelse	  skett	  i	  enlighet	  med	  föreningens	  stadgar.	  
4. Kurt	  Rindstål	  redogjorde	  för	  föreningens	  verksamhetsberättelse	  samt	  för	  den	  ekonomiska	  

redogörelsen.	  Årsmötet	  beslöt	  att	  godkänna	  verksamhetsberättelsen.	  
5. 	  Revisor	  Lars	  Ekbäck	  	  föredrog	  revisionsberättelsen	  	  som	  årsmötet	  godkände.	  
6. Revisorn	  föreslog	  att	  årsmötet	  skulle	  besluta	  om	  ansvarsfrihet	  för	  föreningens	  styrelse,	  vilket	  

årsmötet	  gjorde.	  
7. Valberedningens	  Sören	  Viking	  förslog	  att	  Björn	  Holmquist	  valdes	  till	  föreningens	  kassör	  	  i	  2	  år	  

efter	  avgående	  Leena	  Metzner.	  Valberedningen	  föreslog	  att	  som	  följande	  ordinarie	  
ledamöter	  	  välja	  Kurt	  Rindstål	  att	  omväljas	  för	  1	  år,	  Helena	  Svahn	  att	  nyväljas	  för	  1	  år	  och	  att	  
Stig	  Isaksson	  omväljas	  i	  	  1	  år.	  Årsmötet	  beslöt	  i	  enlighet	  med	  förslaget.	  På	  förslag	  från	  
valberedningen	  valdes	  	  till	  suppleanter	  välja	  Elisabet	  Englund	  Wall	  i	  1	  år	  (omval)	  och	  John	  
”Nappe”	  Larsson	  i	  1	  år	  (nyval).	  

8. Till	  revisor	  1	  år	  omvaldes	  Lars	  Ekbäck	  och	  till	  revisors	  ersättare	  omvaldes	  1	  år	  Berit	  Ekbäck.	  
9. Årsmötet	  beslöt	  att	  till	  valberedning	  välja	  Sören	  Viking	  och	  Bo	  Jonsson	  för	  kommande	  år.	  
10. På	  förslag	  av	  styrelsen	  förelåg	  stadgeändringar	  som	  ska	  beslutas	  om	  vid	  två	  möten.	  

Föreliggande	  förslag	  ska	  sålunda	  beslutas	  för	  första	  gången.	  Efter	  genomgång	  beslöt	  
årsmötet	  att	  godkänna	  förändringarna.	  

11. På	  initiativ	  av	  styrelsen	  har	  konsult	  Ute	  Ruegg	  fått	  i	  uppdrag	  att	  förändra	  och	  förnya	  
Nävekvarns	  hemsida.	  Årsmötet	  ställde	  sig	  positivt	  till	  arbetet	  och	  beslöt	  att	  styrelsen	  får	  i	  
uppdrag	  att	  kontakta	  tänkbara	  intressenter	  för	  att	  bilda	  en	  arbetsgrupp	  för	  hemsidan	  samt	  
att	  ordna	  utbildning	  så	  sidan	  kan	  hanteras.	  

12. Som	  övrig	  fråga	  informerade	  Kurt	  Rindstål	  att	  kommunstyrelsens	  vice	  ordförande	  Urban	  
Granström	  tagit	  initiativ	  till	  att	  bilda	  en	  grupp	  som	  arbetar	  för	  brukets	  framtid.	  Gruppen	  ska	  
bl.a.	  bestå	  av	  kommunpolitiker	  och	  ledamöter	  ur	  Funqs	  styrelse.	  

13. Mötet	  avslutades	  med	  att	  avgående	  styrelseledamöter	  Agneta	  Skog,	  Leena	  Metzner	  och	  Ulla-‐
Brith	  Eriksson	  avtackades	  för	  sina	  arbetsinsatser.	  
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